
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 15. decembra 2014 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Ing. Jozef Revaj - OVS, a. s. Dolný Kubín 

    Ing. Marcel Bakoš - OVS, a. s. Dolný Kubín 

    Miroslav Mäsiar 

    Pavol Sitárik 

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Terézia Pacoňová, 

ktorá privítala prítomných a uviedla, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné, keďţe sú prítomní všetci poslanci. 

Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Bc. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starostka určila Mgr. Martina Bodoríka a p. Janku Makúchovú. 

Starostka privítala hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú, zástupcov Oravskej 

vodárenskej spoločnosti (OVS), a. s. Dolný Kubín Ing. Jozefa Revaja a Ing. Marcela Bakoša a 

občanov našej obce p. Miroslava Mäsiara a p. Pavla Sitárika. 

 

Navrhla tento program:  

 

1. Schválenie III. úpravy rozpočtu za rok 2014 

2. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2015-2017 

3. Schválenie rozpočtu na rok 2015 

4. Schválenie vnútorných smerníc obce - Rokovacieho poriadku Obecného 

zastupiteľstva obce Krušetnica a Zásad odmeňovania poslancov obecného 

zastupiteľstva 

5. Schválenie VZN o miestnej dani z nehnuteľnosti 

6. Schválenie VZN o miestnych daniach 

7. Schválenie VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

8. Schválenie VZN o dočasnom obmedzení alebo o zákaze užívania pitnej vody v 

čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 

odvádzania odpadových vôd 

9. Schválenie VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa 

materskej školy a školských zariadení: ZŠS, ŠKD so sídlom na území obce 

Krušetnica  

10. Schválenie sobášiacich  

11. Voľba členov zriadených obecných komisií 

12. Informatívna správa o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského 

regiónu, etapa 2" 

13. Informatívna správa o Obecnom podniku verejnoprospešných služieb Krušetnica  

14. Prehodnotenie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu materskej školy 

15. Rozdelenie volebných obvodov poslancom ObZ 



 

 

16. Rôzne – prejednanie žiadostí 

17. Diskusia 

18. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starostka obce vyzvala poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

Hneď na úvod starostka obce uviedla, ţe začnú bodom 12/ pozvánky a dala slovo 

zástupcom OVS, a. s. Dolný Kubín, aby prítomným poslancom a občanom podrobnejšie 

vysvetlili vyjadrenie, ktoré zaslali obci ako odpoveď na zaslanú petíciu, aby prečerpávacie 

zariadenia nachádzajúce sa v budúcej stavbe hlavného zberača v projekte "Zásobovanie vodou 

a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2" boli umiestnené mimo zastavaného územia obce.  

Ing. Revaj uviedol, ţe OVS, a. s. sa nestotoţňuje so stanoviskom obce, ktoré im bolo v 

priebehu tohto mesiaca zaslané a ani s uznesením obecného zastupiteľstva z októbra 2014, kde 

obec ţiada vyasfaltovanie miestnej komunikácie ku futbalovému ihrisku. Pokračoval históriou 

projektu - v r. 2003 bol projekt vypracovaný, v r. 2005 bolo vydané stavebné povolenie. V 

pôvodnom projekte bola zahrnutá aj obec Krušetnica, avšak všetkým je známe, ţe neskôr boli 

všetky obce do 2000 obyvateľov z projektu vylúčené, avšak do budúcna sa ráta aj s 

Krušetnicou. Na projekte sa 10% podieľa štát a 90% sa podieľajú eurofondy. Keďţe bola 

doručená petícia občanov, aby prečerpávačky boli umiestnené mimo územia obce uviedol, ţe v 

Námestove je pripravená veľká čistička odpadových vôd, prečerpávačky sú v Or. Jasenici, 

Zákamennom, Breze. V Krušetnici bude celkom malá prečerpávačka na pozemku, ktorý majú 

prenajatý od Slovenského vodohospodárskeho podniku, takţe nebol dôvod, aby o tom jednali s 

obcou. Majetko-právne vysporiadanie OVS, a. s. neplatí EÚ, platia si ho sami. Prečerpávačky 

sú moderné, určite z nich nesmrdí, pracujú automaticky v prípade, ţe by nešla elektrika, 

prečerpávačky majú náhradný zdroj. Obec vo svojom vyjadrení poukázala aj na to, ţe práca sa 

vykonáva nekvalitne, avšak OVS, a. s. sa snaţí tlačiť na dodávateľov, aby prácu vykonávali 

kvalitne. K vyasfaltovaniu miestnej komunikácie k futbalovému ihrisku uviedol, ţe oni nie sú 

stavebná firma, avšak túto poţiadavku berú na vedomie, aj keď sú nie s ňou stotoţnený. Ak 

obec chce, oni cestu vyasfaltujú, ale na náklady OVS, a. s. Obec Krušetnica je síce akcionárom 

OVS, a. s., avšak OVS, a. s. nemá z nej ţiaden príjem. Ak poslanci poukazujú na rozbité cesty 

po Zákamennom a Novoti uviedol, ţe toto je len provizórna úprava, bude sa robiť nový povrch 

aţ po spevnení. V projekte sa taktieţ ráta s financiami na opravy, v prípade, ţe sa niečo 

poškodí.  

Poslanec p. Jozef Stančík uviedol, ţe poslanci sa vyasfaltovaním miestnej komunikácie 

domáhali náhrady za to, ţe trasa projektu síce pôjde cez našu obec, ale obec z toho nič nebude 

mať, akurát rozkopané a zlé cesty a keďţe OVS, a. s. niekde peniaze aj ušetrí, nemala byť mať 

problém s vyasfaltovaním.   

Poslanec p. Igor Janckulík uviedol, ţe bola veľká chyba OVS, a. s., ţe pristúpila na tento 

projekt, ktorý je podhodnotený. Keď nechce OVS, a. s. vyasfaltovať miestnu komunikáciu, kto 

obci zagarantuje, ţe ju dajú do pôvodného stavu? Práve z dôvodu, ţe sú skúsenosti z iných 

obcí, sa schválila taká poţiadavka. Tieţ sa ničí ţivotné prostredie, voda v rieke pôjde menšia, 

znečistená, na čo Ing. Revaj uviedol, ţe znečistená je zo ţúmp, ktorú má skoro kaţdá 

domácnosť pustenú do riek. Avšak príde čas, ţe kaţdá domácnosť bude musieť mať vlastnú 

čistiareň odpadových vôd. Ďalej podotkol, ţe projektom sa buduje splášková kanalizácia a nie 

daţďová. 



 

 

Na otázku p. Miroslava Mäsiara, prečo bude prečerpávačka práve pri volejbalovom ihrisku 

poslanec p. Jozef Stančík uviedol, ţe okrem tej budú aj ďalšie a to vo farskej záhrade a pri 

bývalom bare Blcha. Ing. Revaj uviedol, ţe projektant sa riadil gravitáciou, nemohol ju 

naprojektovať len tak hocikde. V niektorých obciach sú aj medzi domami a nikto sa nesťaţuje, 

ţe z nich smrdí. Pán Masiar oponoval tým, ţe je to predsa len technické zariadenie, ktoré sa 

môţe pokaziť, načo Ing. Revaj uviedol, ţe má pravdu, ale v prípade, ţe nastane porucha, bude 

sa to ihneď riešiť. 

Poslanec p. Igor Janckulík uviedol, ţe nie je férové, ţe nám projektom ničia cesty, autá, 

ulice, načo Ing. Revaj uviedol, ţe doteraz mali nahlásené iba 4 škodové udalosti a 3 sťaţnosti 

od občanov. OVS, a. s. môţe obci zagarantovať iba to, ţe miestna komunikácia bude v 

pôvodnom stave. V prípade, ţe nebude, obec nedá kladné stanovisko a nedostaneme 

kolaudačné rozhodnutie.  

Nakoniec Ing. Revaj apeloval na poslancov, aby porozmýšľali, či trvajú na svojej 

poţiadavke o vyasfaltovanie miestnej komunikácie. OVS, a. s. by radšej minula peniaze na 

odkanalizovanie nejakých domov, budov v obci ako vyasfaltovanie miestnej komunikácie. 

Príde čas, keď občania budú musieť platiť za to, ţe nelikvidujú obsah ţumpy v súlade so 

zákonom, preto navrhujú takúto náhradu.  

Keďţe otázky zo strany poslancov a občanov viac neboli, starostka obce poďakovala 

zástupcom OVS, a. s. Ing. Revajovi a Ing. Bakošovi, tieţ občanom a uviedla, ţe OVS, a. s. 

bude opätovne zaslané písomné stanovisko o tom, ako sa obecné zastupiteľstvo dohodne o 

vyriešení  tejto situácie. 

 

Následne Ing. Revaj a Ing. Bakoš, ako aj občania p. Mäsiar a p. Sitárik odišli a poslanci 

pokračovali ďalej v diskusii na túto tému. Jednohlasne sa zhodli na tom, ţe nemajú dôvod 

ustupovať, OVS, a. s. má peňazí dosť, tak prečo by sme si mali dať rozkopať cesty a nemať z 

toho ţiaden úţitok. Starostka obce dala hlasovať, či všetci trvajú na poţiadavke z uznesenia č. 

5/2014 zo dňa 24. 10. 2014; prítomní poslanci jednohlasne trvali na vyasfaltovaní miestnej 

komunikácie (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

Ďalej sa pokračovalo podľa pozvánky.  

  

V bode 1/ účtovníčka obce p. Beganová predniesla návrh na schválenie III. úpravy 

rozpočtu na rok 2014. Táto úprava sa týka príjmov a výdavkov beţného rozpočtu a tieţ 

výdavkov kapitálového rozpočtu a príjmov finančných operácií. Po prečítaní návrhu neboli 

ţiadne námietky zo strany poslancov a návrh bol jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0).  

 

V bode 2/ kontrolórka obce p. Naništová predloţila poslancom odborné stanovisko k 

návrhu rozpočtu na roky 2015 - 2017, ktorý poslanci vzali na vedomie a tvorí prílohu č. 1  tejto 

zápisnice. 

 

V bode 3/ účtovníčka obce p. Beganová predloţila návrh na schválenie rozpočtu na rok 

2015. Tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Návrh rozpočtu bol zverejnený na webovej stránke 

obce, zaslaný kaţdému poslancovi na e-mail, následne bol podrobne prečítaný a prítomní 

poslanci boli oboznámení so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Na rok 2015 

je návrh rozpočtu pripravený ako prebytkový. Nikto z prítomných poslancov nemal ţiadne 

pripomienky, takţe rozpočet na rok 2015 bol bez výhrad jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal 

sa: 0, Proti: 0) a návrh rozpočtu na rok 2016 a 2017 bol vzatý na vedomie. 

 



 

 

V bode 4/ starostka obce predloţila prítomným poslancom návrh na schválenie niektorých 

vnútorných smerníc obce, ktoré je potrebné prehodnotiť a opätovne schváliť, nakoľko za jedno 

volebné obdobie nastane veľa zmien v úpravách zákonov. Predloţila: 

- Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva obce Krušetnica, ktorý upravuje 

pravidlá, podmienky, spôsob prípravy a priebehu rokovania ObZ, spôsob prijímania uznesení 

a VZN obce a ďalších rozhodnutí, spôsob kontroly ich plnenia pri zabezpečovaní úloh obecnej 

samosprávy 

- Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, ktoré upravujú 

odmeňovanie poslancov a členov stálych komisií Obecného zastupiteľstva v obci Krušetnica  

Poslanci boli riadne oboznámení s vyššie uvedenými vnútornými smernicami, nemali 

ţiadne pripomienky, takţe vnútorné smernice jednohlasne schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 

0). Poslanec p. Igor Janckulík uviedol, ţe sa vzdáva odmeny poslanca ObZ a poţiadal, aby táto 

odmena bola vyplatená za písanie obecnej kroniky.  

 

V bode 5/, 6/, 7/, 8/ a 9/ starostka obce predloţila prítomným poslancom návrh na 

schválenie jednotlivých VZN, ktoré návrhy im boli taktieţ zaslané e-mailom a to konkrétne: 

- VZN č. 1/2014 o miestnej dani z nehnuteľnosti, 

- VZN č. 2/2014 o miestnych daniach, 

- VZN č. 3/2014 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady, 

- VZN č. 4/2014 o dočasnom obmedzení alebo o zákaze užívania pitnej vody v čase jej 

nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd, 

- VZN č. 5/2014 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa MŠ a 

školských zariadení: ZŠS, ŠKD so sídlom na území obce Krušetnica 

Starostka obce uviedla, ţe oproti minulému roku sa nič podstatné nemení, boli vykonané 

mierne úpravy v zaokrúhľovaní. Poslanci nemali ţiadne návrhy ani pripomienky k VZN a 

všetky jednohlasne schválili (Za. 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 10/ starostka obce dala návrh na schválenie sobášiacich pre volebné obdobie r. 

2014 - 2018. Jej táto funkcia vyplýva zo zákona a ďalej navrhla svojho zástupcu p. Mareka 

Repôňa, s ktorým návrhom jednohlasne súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 7, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0). 

 

V bode 11/ starostka obce poţiadala predsedov komisií obecného zastupiteľstva, aby 

podali návrh na členov týchto komisií.  

Predseda komisie na ochranu verejného poriadku p. Jozef Stančík navrhol na členov 

komisie Mgr. Danku Jančovú a Mgr. Martina Bodoríka, poslancov obecného zastupiteľstva. 

Predseda komisie kultúry, športu a mládeţe p. Jozef Dorušák navrhol na členov komisie p. 

Igora Janckulíka, poslanca obecného zastupiteľstva a p. Karola Kormaňáka, bytom Krušetnica 

č. 246. 

Predseda komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania p. Marek Repôň 

navrhol na členov komisie p. Miroslava Kadavého, bytom Krušetnica č. 154 a p. Beátu 

Mudroňovú, bytom Krušetnica č. 18.  

K navrhnutým členom komisií nemala starostka obce a ani poslanci ţiadne výhrady, preto 

boli navrhnutí členovia komisií jednohlasne schválení (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

   

V bode 13/ starostka obce poţiadala bývalého starostu obce a teraz poslanca ObZ p. Jozefa 

Stančíka, aby informoval o organizácii obce - Obecnom podniku verejnoprospešných sluţieb 



 

 

Krušetnica (OP VPS), nakoľko po dedine sa šíria zrejme nepravdivé informácie o tom, ţe cez 

tento podnik sa prepierajú peniaze a podobné šumy.  

Poslanec p. Jozef Stančík uviedol, ţe nerozumie týmto nepravdivým informáciám, nakoľko 

OP VPS má riadne zaloţený ţivnostenský list uţ od r. 2002, vedie sa na ňom účtovníctvo, 

vlastní  majetok ako traktor, bielorus a v rámci jeho činnosti sa v zimnom období vykonáva 

prehŕňanie snehu, vykonávajú sa rôzne opravy obecného vodovodu, verejného osvetlenia, 

taktieţ sa prenajíma občanom obce pri rôznych stavebných prácach a pod. V rámci týchto 

činností OP VPS vystaví faktúru obci a z týchto peňazí sa kupuje nafta, robí sa údrţba a pod.  

Poslanci vzali túto informatívnu správu na vedomie a navrhli starostke obce, aby aj naďalej 

vyuţívala tento OP VPS na uţ spomínané aktivity a skúsila do budúcna pozisťovať, či by 

nebolo dobré preklasifikovať ho na príspevkovú organizáciu obce. 

 

V bode 14/ starostka obce informovala o tom, ţe z médií je známe, ţe sa v blízkej 

budúcnosti chystajú výjsť výzvy na rekonštrukciu školských zariadení, čiţe aj materských škôl. 

Keďţe uţ dlhšie sa obecné zastupiteľstvo zaoberá touto témou, bolo by dobré prehodnotiť ešte 

raz, či sa budeme drţať štúdie, ktorá je uţ vypracovaná na rekonštrukciu MŠ alebo ideme 

urobiť rozsahom väčšiu projektovú dokumentáciu na cca 40 detí, aby keď výjde výzva, mali 

sme projektovú dokumentáciu hotovú a mohli sme vybavovať iné náleţitosti.  

Poslanci sa počas diskusie jednohlasne vyjadrili a schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0), ţe 

treba dať vypracovať novú, rozsiahlejšiu projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu MŠ s 

kapacitou 40 detí, pretoţe štúdia ako taká určite nebude postačovať ako príloha k ţiadosti z 

eurofondom. Na vypracovanie projektovej dokumentácie bude oslovený p. Hurák zo 

Zákamenného, ktorý uţ robil spomínanú štúdiu na rekonštrukciu MŠ.  

 

V bode 15/ pracovníčka obce p. Páterková odovzdala prítomným poslancom rozdelenie 

obce na 7 volebných obvodov, pričom kaţdý poslanec bude od budúceho obecného 

zastupiteľstva oboznamovať s pripomienkami resp. ţiadosťami občanov vo svojom volebnom 

obvode. Toto rozdelenie bude vyvesené aj na úradnej tabuli obce a tieţ na internetovej stránke 

obce, aby aj občania vedeli, na ktorého konkrétneho poslanca ObZ sa majú v tomto volebnom 

období so svojimi poţiadavkami obrátiť.   

 

V bode 16/ starostka oboznámila prítomných poslancov o písomnej ţiadosti p. Františka 

Lučivňáka, bytom Krušetnica č. 244, nájomcu 12-bj. o prenájom parcely, ktorá sa nachádza pri 

obecnej bytovke na účely parkovania motorového vozidla, z dôvodu nedostatku parkovacích 

miest a nemoţnej dohody medzi susedmi. V prípade schválenia ţiadosti je ochotný platiť sumu 

za prenájom parkovacieho miesta schválenú obecným zastupiteľstvom. 

K tejto ţiadosti poslanec p. Jozef Stančík uviedol, ţe problém s parkovacími miestami pri 

obecnej bytovke pretrváva uţ dlhšie obdobie. Obec však nemá povinnosť pri obecných 

nájomných bytoch zabezpečiť parkovacie miesta a uţ vôbec nie, keď sa jedná o sociálne byty. 

Keby kaţdý nájomca parkoval iba jedno auto, dalo by sa to kľudne poriešiť, avšak viacerí 

parkujú po dve autá a potom uţ nie je kde parkovať.  

Poslanec p. Jozef Dorušák uviedol, ţe keby sa vyhovelo tejto ţiadosti, zaručene do 

budúceho zastupiteľstva by bolo obdobných ďalších 11 ţiadostí a potom by sme nemali šancu 

to vyriešiť, ku ktorému názoru sa pripojili aj ostatní poslanci. Ďalej uviedol, ţe obec o tejto 

problematike vie, má v pláne ju do budúcna riešiť komplexne, nie kaţdého individuálne.  

Starostka obce ďalej predniesla písomnú ţiadosť p. Miroslava Floreka, bytom Krušetnica 

č. 181 o schválenie cestovného poriadku pre lanovú dráhu v období zimnej sezóny - prevádzka 

denne od 9.00 hod. do 17.00 hod.  

K tejto ţiadosti nemali prítomní poslanci ţiadne námietky a jednohlasne ju schválili (Za: 7, 

Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 



 

 

Následne poslanec p. Jozef Stančík predniesol ústnu ţiadosť hráčov stolného tenisu o 

poskytnutie finančného príspevku na beţné výdavky, ktoré zabezpečujú k hre (nákup loptičiek, 

úhrada benzínu, nákup tričiek,...). Ţiadajú príspevok vo výške 250,- € na 1 druţstvo. Poslanci 

sa zhodli na tom, ţe hráči reprezentujú našu obec, v tabuľkách sa umiestňujú na uspokojivých 

miestach, preto ţiadosť jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Príspevok vo výške 

500,00 €, keďţe sú 2 druţstvá, bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Karolovi Kormaňákovi, 

bytom Krušetnica č. 246. 

  

V bode 17/ ktorý bol určený na diskusiu vystúpil poslanec p. Igor Janckulík a informoval 

sa o výške miestneho poplatku za prenájom KD v prípade celodenných predajných akcií tovaru, 

načo mu odpovedala p. Páterková, pracovníčka obce, ţe táto suma je od r. 2013 vo výške 

170,00 € bez ohľadu na to, či sa koná v lete alebo v zime. Poslanec p. Igor Janckulík preto 

navrhol, aby sa tento miestny poplatok zvýšil, nakoľko na ambulantné predaje bolo vo VZN 

predajné miesto schválené vo výške 1,66 € za kaţdý začatý m2, v KD sa vyuţíva veľká plocha 

sály KD, obidve chodby, v zime treba kúriť, celý deň sa tam svieti, ničia sa stoly, stoličky.... Na 

základe tohto navrhol sumu 200,00 € cez letné obdobie (máj - september) a 250,00 € cez zimné 

obdobie (október - apríl).  

V diskusii niektorí poslanci uviedli, ţe je to dosť veľa na prenájom v takej malej dedine, 

ako je naša, avšak niektorí znova uviedli, ţe predajcovia zarobia veľmi dobre, tak by nemal byť 

pre nich problém nájomné uhradiť, avšak tieţ treba zváţiť, ţe tento predaj vyhovuje hlavne 

starším občanom, ktorí chcú kúpiť niečo pre svoje napr. deti, vnúčatá a nemusia nikde 

cestovať. Aby sme touto vysokou cenou predajcov celkom nevytlačili z našej obce, s čím určite 

nebudú spokojní občania. Po prehodnotení za a proti nakoniec poslanci jednohlasne schválili 

zvýšenie miestneho poplatku za prenájom KD na celodenné predajné akcie tak, ako navrhol 

poslanec p. Igor Janckulík (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Ďalej poslanec p. Igor Janckulík uviedol, ţe je potrebné v MR vyhlásiť, aby si občania na 

pozemky popred svoje rodinné domy v okolí ciest nedávali kamene, ani ţiadne ţelezné tyče a 

pod. Pre vodičov motorových vozidiel je to hlavne v zimnom období, keď napadne veľa snehu 

nebezpečné, môţe to spôsobiť nielen značnú finančnú škodu na autách, ale môţe dôjsť aj k 

nehode. Jedná sa hlavne okolo cesty, ktorá vedie do základnej školy a tieţ, kde sa odbočuje na 

lyţiarsky vlek. Denne tadiaľ prechádza veľa áut tak do školy ako aj na vlek, pričom niektorí 

nevedia, kde majú odbočiť na vlek, nemôţu sa vyhnúť okoloidúcim autám, pretoţe určite by si 

poškodili to svoje. Našťastie nič váţne sa doteraz nestalo, ale treba občanov o tom informovať. 

Tieţ navrhol, aby sa v rámci aktivačnej činnosti častejšie a skoršie posýpali všetky kopce, ktoré 

vedú popri rodinných domoch občanov. S jeho návrhmi súhlasili všetci prítomní poslanci a 

starostka obce uviedla, ţe bude občanov o tom informovať prostredníctvom miestneho 

rozhlasu.  

Poslanec p. Jozef Stančík informoval, ţe sa stretol so zástupcami SSE-D, a.s., ktorí 

vykonávali rekonštrukciu EE v našej obci v období od 11. - 18. 12. 2014 a tí ho poţiadali, aby 

sa dalo občanom na vedomie, ktorým sa urobila škoda pri tejto rekonštrukcii, aby sa nahlásili 

na obecný úrad cca do konca januára 2015, aby sa to vyriešilo. SSE-D, a. s. bude s kaţdým 

poškodeným jednať individuálne. 

K tomuto starostka obce uviedla, ţe aj táto poţiadavka bude oznámená občanom cestou 

miestneho rozhlasu.  

Poslanec p. Jozef Dorušák doporučil doriešiť ešte z minulých zasadaní obecného 

zastupiteľstva situáciu okolo p. Michala Brčáka, Krušetnica č. 90, ktorý sa doteraz nevyjadril k 

výzve, ktorá mu bola ešte v novembri zaslaná a tieţ p. Piusa Dulíka, Krušetnica č. 78, kde stále 

pretrváva spor s Ing. Júliusom Florekom, Krušetnica č. 146 a jeho rodinou ohľadom miestnej 

komunikácie popri ich rodinných domoch. 



 

 

K tomuto starostka uviedla, ţe p. Michal Brčák bude opätovne vyzvaný na podanie 

informácie o tom, aké aktivity plánuje v budúcnosti podniknúť na pozemku, ktorý ide popri 

pozemku p. Papákovej. Ďalej uviedla, ţe p. Pius Dulík sa zatiaľ riešiť nebude, nakoľko to má v 

riešení okresný súd.  

Poslanec p. Jozef Stančík uviedol, ţe on situáciu okolo p. Michala Brčáka riešil ešte ako 

starosta obce, bol sa tam osobne pozrieť na ţiadosť p. Papákovej, keď uviedla, ţe tam dáva 

panely, ţe jej v dome začalo plesnúť a to všetko preto, ţe sa tisne k jej plotu. Áno, p. Brčák 

dáva panely po svojom pozemku, ale to nijako neohrozuje p. Papákovú. Ona tieţ nemá 

stavebné povolenie na zadné stavy, má ich postavené celkom na hranici a jeho tlačí, aby šiel 2 

m od jej hranice.  

 

Nikto z prítomných poslancov uţ v diskusii nevystúpil, a preto starostka obce poţiadala 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 7/2014 

________________________ 
 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ informatívnu správu od zástupcov Oravskej vodárenskej spoločnosti, a. s. Dolný Kubín  

          ohľadom projektu "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2"; 

2/ odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky  

    2015 - 2017 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2015; 

3/ návrh rozpočtu na rok 2016 a 2017; 

      4/ informatívnu správu o Obecnom podniku verejnoprospešných sluţieb Krušetnica; 

      5/ rozdelenie volebných obvodov poslancom obecného zastupiteľstva pre volebné obdobie 

          2014 - 2018; 

      6/ ţiadosť p. Františka Lučivňáka, Krušetnica č. 244 o prenájom parcely; 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ III. úpravu rozpočtu za rok 2014; 

      2/ rozpočet na rok 2015 bez výhrad; 

      3/ vnútorné smernice obce a to: 

           - Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva obce Krušetnica 

           - Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Krušetnica 

      4/ VZN č. 1/2014 o miestnej dani z nehnuteľnosti; 

      5/ VZN č. 2/2014 o miestnych daniach; 

      6/ VZN č. 3/2014 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady; 

      7/ VZN č. 4/2014 o dočasnom obmedzení alebo o zákaze uţívania pitnej vody v čase jej   

          nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania  



 

 

          odpadových vôd; 

      8/ VZN č. 5/2014 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na ţiaka a dieťa materskej  

          školy a školských zariadení: ZŠS, ŠKD so sídlom na území obce Krušetnica; 

      9/ sobášiacich - Mgr. Teréziu Pacoňovú, starostku obce 

                             -  Mareka Repôňa, zástupcu starostky obce 

    10/ vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu materskej školy s kapacitou 40  

          detí; 

    11/ cestovný poriadok na Lanovú dráhu Leitner 4CLF, obdobie sezóna zimná prevádzka  

          denná od 9.00 hod. - 17.00 hod.; 

    12/ úpravu výšky miestneho poplatku za nájom kultúrneho domu - predaj tovaru s  

          účinnosťou od 01. 01. 2015 takto: - letné obdobie (máj - september) - 200,00 € 

                                                                 - zimné obdobie (október - apríl) - 250,00 €; 

    13/ finančný príspevok pre hráčov stolného tenisu vo výške 500,00 €; 

 

 

C. VOLÍ 

 

      1/ - členov komisie na ochranu verejného poriadku 

Mgr. Danku JANČOVÚ, bytom Krušetnica č. 223, poslankyňu ObZ 

Mgr. Martina BODORÍKA, bytom Krušetnica č. 215, poslanca ObZ 

  - členov komisie kultúry, športu a mládeţe 

     Igora JANCKULÍKA, bytom Krušetnica č. 56, poslanca ObZ 

Karola KORMAŇÁKA, bytom Krušetnica č. 246, poslanca ObZ 

         - členov komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania  

 Miroslava KADAVÉHO, bytom Krušetnica č. 154 

      Beátu MUDROŇOVÚ, bytom Krušetnica č. 18 

 

 

D. TRVÁ 

 

      1/ na podmienkach vyasfaltovania miestnej komunikácie k futbalovému ihrisku v rámci  

          projektu "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2" tak, ako to bolo  

          schválené uznesením obecného zastupiteľstva č. 5/2014 zo dňa 24. 10. 2014; 

 

 

E. DOPORUČUJE 

 

 1/ starostke obce cestou miestneho rozhlasu: 

     - upozorniť občanov na odstránenie kameňov a ţelezných týč, ktoré si dávajú na  

       pozemky popred svoje rodinné domy, aby nedošlo k nehode alebo poškodeniu  

       motorových vozidiel; 

     - vyzvať občanov, ktorým bola spôsobená škoda SSE- D, a. s. pri rekonštrukcii  

       elektrickej energie v našej obci v čase od 11. - 18. 12. 2014, aby túto skutočnosť  

       nahlásili na obecný úrad do konca januára 2015; 

      T: do budúceho obecného zastupiteľstva 

     2/ starostke obce opätovne písomne vyzvať p. Michala Brčáka, č. 90: 

          - na podanie oznámenia obci, aké aktivity plánuje na uvedom pozemku v blízkej  

            budúcnosti; 

          T: do budúceho obecného zastupiteľstva 

                             



 

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starostka obce dala 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a zasadanie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Alţbeta Páterková 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Martin Bodorík. v. r. 

 

 

   Janka Makúchová, v. r. 

 

 

 

Starostka obce: Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 



 

 

 


